
Fra: Nikolai Fivelsdal <nikolai.fivelsdal@gmail.com> 
Sendt: 23. mai 2014 01:12 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Uttale - utbygging av fiberbreiband 
 

Eg bur på Risasjøen, i alle år har vi aldri hatt skikkelig breibånd her ute. håper derfor utbygging 

av fiberbreiband på Risasjøen er mulig! hadde vært fantastisk og fått oppleve den store verden ute 

på internettet 


